
NEDERLANDSCHE VEREENIGING TE;r. 
BESTRIJDING VAN HET TANDBEDERP 

GEWONE LEDENVERGADERING 
op Vrijdag 26Maart 1926, 8agr, Café Riche, Korte Hoogstraat, Rotterdam 

VERKORT VERSLAG. 
Te ruim 8 uur opent de waarnemend voorzitter Joh: J. Griffijn de 

vergadering, heet de aanwezigen hartelijk welkom en verzoekt de le-
den zich een oogenblik van hun zitplaatsen te willen verheffen áls 
stifle hulde aan de nagedachtenis van den overleden voorzitter: Lear 
pold Frank. 

Vervolgens memoreert hij wat Frank voor de Vereeniging ts ge-
weest en welk een groot verlies zij door zijn heengaan geleden treeft. 
Hij wijst er op welke groote en nieuwe dingen er onder zijn regiem 
zijn uitgevoerd. Door zijn voorbeeld en aansporing wist Frank van 
alle medewerkenden gedaan te krijgen dat zij hun allerbeste krachten 
gaven voor het mooie werk van de Vereeniging. Zijn. nagedachtenis 
kunnen we het beste eeren door met onverflauwden ijver voort te wer-
ken aan het werk dat hem lief. was. 

De notulen van de vorige vergadering worden door den 2den Secre-
taris voorgelezen en ongewijzigd goedgekeurd. 

De 1ste,Secretaresse leest de meest belangrijke ingekomen stukken 
voor; de hoeveelheid correspondentie is zoo overstelpend dat de voor-
lezing van het geheel te veel tijd in beslag zou nemen. 

Uit het jaarverslag over 1925 uitgebracht door den 2den secretaris 
blijkt, dat de Vereeniging sterk in ledenaantal is toegenomen, voor 
een niet gering .deel te danken aan het ijveren van Mevrouw Mun-
tendam—Isebree 'Moens. Door deze sterke uitbreiding van het leden-
tal wordt de invloedssfeer van de vereeniging uitgebreid en haar fi-
nantiëele positie versterkt waardoor er steeds meer propagandawerk 
verricht kan worden. 

Op de statutenwijziging werd in 1925 de Koninklijke goedkeuring 
verkregen. Van de lantaarnplaatjes werden albums vervaardigd, die 
voortaan aan de aanvragers op zicht gezonden zullen worden om het 
uitzoeken van een geschikte collectie te vereenvoudigen. De plaatjes 
werden herhaaldelijk aangevraagd. Wenschelijk blijft dat de aanvra-
gers de plaatjes na gebruik dadelijk retourneeren om veel tijdroovend 
en nutteloos geschrijf te voorkomen. 
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Het. Ommegaand•Museutn ;werd 4 maal tentoongesteld, De belang- 
rijkste tentoonstelling was die te Alkmaar van 17 tot 27 Sept.. ter ge-
legenbeid van het 50-jarig jubileum van' de N.-H: 'Vereen. „Het Witte 
Kruis", die een groot aantal bezoekers trok. 

Collega's Witthaus en Norden sahreven heiden een brochure, welke 
allebei door'-liet bestuur ,zeer geschikt weiden bevonden om als Pro-
pagandamiddel dienst te doen. Over.de wijze van uitgeven worden nog 
onderhandelingen gevoerd, waarschijnlijk zullen beide geschriftjes dus 
binnenkort verschijnen. Het boekje van Ferguson beleefde de 2de druk. 
De firmaBrusse zorgt nu voor de verspreiding. In de boekjes is ge-
legd een annonceering van de bekende schoolplaat, waardoor de aan-
dacht weer eens opnieuw op deze plaat is gevestigd. Gevolg er van 
is geweest, dat van de plaat een groot aantal exemplaren werd aan-
gevraagd zoodat de oplage bijna uitgeput is. De heer van Andel hield 
in Januari een lezing over schooltandverzorging voor de Vrouwenclub 
van den Vrijheidsbond te Rotterdam en de heer v. d. Molen hield een 
lezing over hetzelfde onderwerp voor de Hilversumsche Draadlooze 
Omroep. 

De film blijkt nog steeds daar waar zij vertoond wordt in de smaak 
te vallen. De kleine brochure werd in groote hoeveelheden verspreid 
zoodat een nieuwe druk met enkele kleine wijzigingen noodzakelijk 
was. 

De heer van Hasselt brengt namens den penningmeester, die verhin-
derd was, en namens de kascommissie verslag uit over den • finantièelen 
toestand van de vereeniging en toont aan, dat de geldelijke basis ste-
vig is. De boekhouding is zooals we 'nu sedert jaren van Ninck Blok 
gewend zijn buitengewoon overzichtelijk en de kas klopt tot op een 
halve cent. 

De periodiek aftredende' leden van het bestuur: Mevrouw Munten-
dam, en de heertin Griffijn, Holthaus, van Nieuwenhoven Helbach, Dr. 
Romijn en Salomons worden allen herkozen. Als nieuwe voorzitter in 
plaats van Leopold Frank wordt van Hasselt gekozen; terwijl als 
nieuwe . bestuursleden worden . verkozen: van Andel, Backer Dirks, v. 
d, Molen en Ridder. Eenige leden merken op, dat het Ommegaand 
Museum, sinds het door de Ned. Vereen. „Het Groene Kruis" wordt 
geëxploiteerd, niet meer zoo dikwijls wordt uitgezonden Reden daar-
van is, naar uit de gevoerde correspondentie blijkt, dat het verzenden 
en exposeeren van het Museum zob omslachtig en duur is, omdat 
steeds een geleidster meegaat om voor 'het in- en uitpakkén te  zorgen. 
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De voorzitter van de A. N. V., het Groene Kruis heeft een - bespreking 
gehouden met de Commissie voor het Ommegaand Museum in Utrecht, 
en stelt naar aapleiding van deze conferentie een reorganisatie van 
het Museum voor. Kosten worden ongeveer op : f 600.— geraamd. 
v. Hasselt stelt voor dat het Dag. Bestuur deze zaak eens a tête repo-
seé zal overwegen, en dat de vergadering zich er .toe bepalen 
zal het vrij groote crediet,. noodig voor deze reorganisatie, . toe . te 
staan. Er moet niet uit het oog verloren worden, welk, een grooe 
waarde het Museum als propagandamiddel bezit. 

Dr. Elias merkt op dat als de Vereen. zich zulk een -groote uitgave 
getroost, zij dan ook wel van -de A. N. V. het Groene Kruis een ga-
rantie voor grooter aantal uitzendingen mag • vragen, b.v. minstens 
12 per jaar. Griffijn heeft uit drie verschillende lezingen over tand-
hygiëne punten gehaald die als schema dienst kunnen doen tot het 
samenstellen van een populaire lezing. Ieder kan dan uit dit schema 
halen wat hem lijkt en het bewerken volgens eigen inzicht 

v. d. Molen brengt een zeer overzichtelijk- verslag uit over de school-
tandverzorging in Amsterdam, terwijl er schriftelijke verslagen inge-
komen zijn over de verzorging in Dordrecht en Haarlem. 

Salomons stelt voor een commissie samen te stellen die een ripport 
zal uitbrengen over de resultaten van schooltandverzorging in het 
geheele land. 

In zake de aanmaak van een nieuwe schoolplaat zal Salomons zich 
in verbinding stellen met de kunstenaars van het Veiligheidsmuseum 
ter verkrijging van een bevredigend ontwerp. 

Verder wordt de wenschelijkheid besproken om in de ziekenhuizen 
propaganda te maken voor mondverzorging. Een bestuursvoorstel om 
f 25.— per jaar te contribueeren aan de Z.-H. Vereen., het Groene 
Kruis wordt aangenomen. Dr. Elias dankt namens de Z.-H. Vereen. 
den voorzitter voor zijn voorstel en wijst op het uitgebreide terrein 
tot het voeren van propaganda dat de Z.11. Vereen. biedt (127 afd., 
61.000 leden). Als plaats voor de volgende ledenvergadering wordt 
Den Haag aangewezen. 

Bij de rondvraag brengt René Hamer het verzoek, van den heer 
Bruske over of de Vereeniging misschien geneigd is een inzending 
te sturen naar Philadelphia. De voorzitter belooft deze zaak in het. 
Dag. Bestuur te zullen bespreken. De rondvraag niets meer opleve-
rend, sluit de wnd. voorzitter te 11 uur de -vergadering. . 

A. SLOOTEN, 2e Secretaris. 


